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Zápis č. 4 z Komise pro výchovu a vzdělávání MČ Praha 1 

ze dne 1. 2. 2023 

prezenčně, místo Dopravní hřiště Praha 6, 14:30 – 16:30 

 

Přítomni: Mgr. Eva Špačková, předsedkyně KOVV, Sylvie Hodková, Mgr. Barbora Kosíková, 

Mgr. Libuše Vlková, MUDr. Jan Votoček, Giancarlo Lamberti, Mgr. Luboš Čuta, PaedDr. Věra 

Dvořáková 

 

Přizvaní hosté: Mgr. Bc. Martin Vejvoda (DDM P6)  

                             

Omluven/a: Mgr. David Bodeček ,Mgr. Bc. Michaela Vencová, Mgr. Jana Sobotková, LL. M 

 

Zapsala:  Bc. Barbora Filkornová, tajemnice KOVV  

 

Místo konání: Dopravní hřiště Praha 6, Na Vypichu. 

 

Program: 

 

1. Prohlídka DDM P6- Dopravní hřiště Vypich 

2. Schválení zápisu KOVV 3/2023 

3. Schválení ověřovatele zápisu 4/2023 

4. Schválení programu jednání KOVV 4/2023 

5. Spádová vyhláška HMP 

6. Informace o jmenování dočasného ředitele ŠJ Karmelitská 

7. Akce v roce 2023 – náměty členů KOVV 

8. Různé  

 

Ad1 )  

 

Jednání 4. Komise pro výchovu a vzdělávání se dne 1. 2. 2023 uskutečnilo netradičně na do-

pravním hřišti Vypich na Praze 6, kam byli členové komise pozvaní předsedkyní komise pro 

výchovu a vzdělávání Mgr. Evou Špačkovou. Cílem návštěvy byla prohlídka a seznámení se s 

fungováním příspěvkové organizace DDM Prahy 6, pod které spadá dopravní hřiště a kluziště. 

Celým areálem dopravního hřiště a kluziště je provedl ředitel DDM P 6 - Mgr. Bc. Martin 

Vejvoda, který seznámil přítomné členy s fungováním a provozováním kluziště tak i doprav-

ního hřiště.  

Součástí dopravního hřiště je učebna dopravní výchovy s technickým vybavením pro moderní 

výuku. Výuka na dětském dopravním hřišti probíhá podle časového harmonogramu pod vede-

ním lektorek dopravní výchovy. Na hřišti jsou k dispozici mimo jiné lanová pyramida, lezecká 
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stěna a lanová dráha. Představení fungování dopravního hřiště na Praze 6 bylo v podání ředitele 

příspěvkové organizace přínosem pro všechny členy. 

 

 

Ad 2)  

Předsedkyně komise přivítala členy komise a poděkovala, za účast na prohlídce Dopravního 

hřiště Na Vypichu, také poděkovala řediteli DDM P6, za prohlídku areálu a vysvětlení 

fungování provozu kluziště v souvislost s problematikou hřišť na Praze 1. Ředitel DDM P6 

uvedl,  že městská část Praha 6 platí za provoz areálu 610 tis. Kč za 3 měsíce, částka platby 

za energie je kolem 400-500 tis. Kč. Pro občany Prahy 6 je od 9:00 hod. do 13:00 hod. vstup 

zdarma. Zároveň jsou zde vyhrazené časy pouze pro školy z P6. V areálu je i broušení bruslí. 

Celoročně je zde zajištěno občerstvení. 

Předsedkyně žádá člena Giancarla Lambertiho, aby zmínil námět výpůjčky DDM P6 hřiště 

Na Františku na Radě MČP1.  

 

Ad 2) 

Schválení zápisu 3. jednání KOVV ze dne 18. 1. 2023 

Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 3) 

Členové komise navrhli jako ověřovatele zápisu 4/2023 pana MUDr. Jana Votočka 

 

Hlasování: 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
Ad 4) 

Předsedkyně komise seznámila členy s návrhem programu 4. jednání KOVV v roce 2023.  

 

Hlasování: 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 5) 

Předsedkyně seznámila členy komise s návrhem obecně závazné vyhlášky (dále OZV)  o 

školských obvodech základních škol. Bylo zahájeno připomínkové řízení k návrhu OZV. 

K vyhlášce nebyli žádné připomínky ze stran ředitelů ZŠ P1. Předsedkyně komise zmínila, že 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání schvaluje zápis z 3. jednání ze dne 18. 1.2023 

Závěr: Ověřovatel zápisu 4. jednání 2023 KOVV byl schválen. 

Závěr: Návrh Programu 4. jednání KOVV byl přijat. 
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vzhledem ke spádové turistice, která je dlouhodobým problémem na Praze 1,  ředitel školy 

nemůže kontrolovat trvalé bydliště žáka, zda na adrese bydlí dlouhodobě nebo nadále, protože 

v podmínkách zápisu je kritérium  trvalého pobytu žáka na Praze 1 v den zápisu. Tuto možnost 

spádové turistiky dovoluje legislativa a není v silách ředitelů ZŠ to kontrolovat.  Předsedkyně 

komise zmínila, že zájem o školy v Praze 1 je veliký, díky své kvalitě. Požádala kolegy z odboru 

školství, aby zpracoval přehlednou tabulku podaných žádostí do 1. tříd na Praze 1  a počet 

přijatých žáků. Členové komise byli seznámeni s postupem vyhledání spádových obvodů P1 na 

webu MČ P1. Školství | Praha 1.  Dále vzhledem k zatíženosti počtem přijatých žádostí 

některých základních škol, se na jednání zmínil problém s prostory ZŠ nám. Curieových. 

Předsedkyně navrhla pozvat na další jednání komise paní ředitelku ZŠ nám. Curieových a paní 

ředitelku Slovanského gymnázia.  

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzala informaci o spádových obvodech na 

vědomí.  

 

Ad 6) 

Členům komise byla předána informace, o dočasně jmenovaném řediteli ŠJ Karmelitská. 

Vzhledem k dlouhodobé nemoci dosavadní ředitelky ŠJ. Ředitel je doporučen z řad ředitelek 

školních jídelen a doporučení ředitele Malostranské ZŠ.  

 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání projednala a bere na vědomí nově dočasně 

jmenovaného ředitele ŠJ Karmelitská. 

 

Ad 7) 

Členové komise pro výchovu a vzdělávání dostali úkol zamyslet se nad možnými akcemi a 

aktivitami pro učitele, dětí a žáky na P1. Do příští komise zaslat návrhy na e-mail tajemnice 

komise barbora.filkornova@praha1.cz. 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzala informaci na vědomí 

 

Ad 8) 

 

Předsedkyně komise otevřela poslední bod. Členka komise paní Hodková, zmínila problém 

s úrovní školní jídelny Zlatnická, na kterou jsou stížnosti z řad rodičů v souvislosti se skladbou 

jídelníčku. 

 

 

Konec v 16:45 

 

https://www.praha1.cz/skolstvi/
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Přílohy:  

1. Prezenční listina 

2. Tabulka počty přijatých žáků do 1. tříd 20232/2023 

 

Zápis sepsán dne: 2. 2. 2023 

Zápis ověřen dne:   

 

 

                                                                                               

………………………………………………        ………………………………………………… 

     MUDr. Jan Votoček, ověřovatel                  Mgr. Eva Špačková, předsedkyně komise 


